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Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Írásbeli kérdés
Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló
2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabály i
rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést
kívánok benyújtani a Kormány tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 152/2014. (VI. 6 . )
Korm. rendelet 14 .§-a szerinti feladatkörében eljáró Lázár János Miniszterelnökséget
vezető miniszterhez,

„Lombikbébiprogram: kin múlik a folytatás ?
Hova lett a beígért 2 milliárd forint? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

2015 . július 9-én Lázár János kancelláriaminiszter közölte : a kabinet már döntött arról ,
hogy 2 milliárd forint pluszt szán a lombikprogramra, hogy a jelenlegi évi 6200 beültetés i
számot emelni tudják és minél több párnak lehessen gyermeke a program keretében .
Miniszter Úr azt is elmondta, hogy „Zombor államtitkár úr tett a kormánynak egy jelentést ,
hogy 2 milliárd forintos többlettámogatással hogyan lehetne ezt a korlátot föloldani és
milyen eredményeket lehetne elérni, a kormány ezt jóváhagyta. Zombor államtitkáron
múlik, és az ó' hivatalán, hogy mikor lép ez egy következő fázisba. Államtitkár úr egy
konkrét előterjesztést is készített, hogy melyik állami intézményben fog megvalósulni ez a
kapacitásbővítés és ezeknek a korlátoknak a lebontása” .

Mindezek miatt kérdezzem Miniszter Úrtól :
Most, hogy Zombor Gábor már nem államtitkár, ki felel a megígért progra m
folytatásáért, amit a kormány jóváhagyott ?
Mi lett az ön által említett el őterjesztés sorsa ?

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015 . december 1 . %,1„

Bangóné rbély Ildikó
országgyűlési képviselő
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